
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 12 / 2024 02. 12. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Tomčan Viliam, Blaha Jan, Baláš Josef, Černohouz Luboš, Mgr. Janáková Irena,
Obšilová Věra, Bulvová Eva, Živná (Fišerová) Ivana, Ovečková Alena, Voráč Jan, Kikal Jan

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 11, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schválen

Komise souhlasí
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Rekapitulace aktivit v Nedvězí v roce 2024

1.2 Akce v listopadu a do konce roku

1.3 Informace o čerpání rozpočtu

1.4 Návrh akcí pro rok 2025

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení Zástupce MPO p. Dostála
p. Dostál informoval o ekologické havárii na rybníčku v Nedvězí dne 9.11.2024. Toho dne bylo zjištěno silné
zapáchání rybníka, jeho vody byly zakaleny a na hladině plavaly 3 velké a přes 60 malých ryb bez známek
života. Hasiči a Policie ČR odebrali vzorky a čekáme na podání informace o příčině zakalení. Tyto obdržíme od
Ing. Zvoníčkové z odboru Životního rostředí. Nicméně v jejím zápisu o kontrole na místě samém ze dne
20.11.2024 je uvedeno, že rybník již závady nevykazuje... Přesto je zde závazek podání informace, kterou
budeme žádat.
p. Dostál dále upozorňuje  na potřebu zvýšené obezřetnosti v období Vánoc, zejména ve vztahu ke zvýšenému
riziku požárů. Stejně tak nabádá ke zvýšené obezřetnosti k osobním věcem v nákupních centrech.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Přemístění kontejnerů od Jednoty v Nedvězí - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Vyčištění chodníků a ořezy stromů a keřů - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Přemístění úchytu praporů - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Úklid v Háječku - Předáno



5 Projednávané záležitosti

5.1 Rekapitulace aktivit v roce 2024
V roce 2024 se v Nedvězí uskutečnily následující akce:
KULTURA: 03/24 - Velikonoční dílny, 04/24 - Pálení čarodějnic, 06/24 - Nedvězské slavnosti, 10/24 -
Lampionový průvod a oslava Helloweenu, 10/24 - položení kytice k památníku 1. sv. války, 11/24 - odchod vojsk
ke Slavkovu, 12/24 - Mikuláš a rozsvícení Vánočního stromu
INVESTICE: oprava ulice Jilemnického od křižovatky po ulici Prašnou a částečná oprava ulice Prašná za
mostkem, oprava části spojovací uličky Jilemnického/Prašná, instalace žlabu na ulici Prašná, dvě etapy výsadby
na Trojúhelníku, výsadba stromů a keřů za Jednotou a podél cyklostezky, ořez stromů, instalace hracího prvku -
lodi - na fotbalovém hřišti, instalace bariér k lodi, oprava sportovního zařízení na dětském hřišti, oprava povrchu
plastového hřiště, oprava elektropřípojky na dětském hřišti, zahájení projektové dokumentace k projektu
cyklostezky do Slavonína a výkup chybějícího pozemku na cyklostezce.
RůZNÉ: byla zorganizována anketa občanů Nedvězí k akutním potřebám naší městské části, kde jako urgentní
vzešel požadavek na instalaci chodníku na hřbitov a zajištění omezení rychlosti vozidel v Nedvězí, nejlépe
cestou radarů.

5.2 Akce v listopadu a do konce roku
Dne 24.11. se uskutečnil další ročník oblíbeného ochodu vojsk z Nedvězí k bitvě u Slavkova, KMČ pomohla s
občerstvením účastníků. Za organizaci děkujeme p. Černohouzovi a pí. Živné.
6.12. od 17:00 proběhne v prostorách fotbalového hřiště svlavnostní rozsvícení Vánočního stromu a Mikulášská
besídka. Srdečně zveme děti i rodiče. Akce bude spojena s Mikulášskou diskotékou v provedení DJ Michala
Sedláčka. Děkujeme za pořádání akce restauraci Na Hřišti, TOM TURůM a Ireně Janákové.
ve dnech 21. až24.12 bude v domě p. Voráče na Jilemnického 10 možnost zažehnout Betlémské světlo. Za tuto
tradiční aktivitu p. Voráčovi také velmi děkujeme.
22.12. uspořádají TOM TUŘI na dětském hřišti další ročník tradičního Betlému. Opět zasíláme poděkování
předem.
 

5.3 Informace o čerpání rozpočtu
V listopadu proběhla výstavba ochranných prvků k lodi na hřišti za velké podpory SFK Nedvězí, jmenovitě
děkujeme Janu a Davidu Blahovým v symbolické ceně 4 tis. Kč. Dále jsme svépomocí opravili elektropřípojku k
vánočnímu stromu za cenu 700 Kč, děkujeme Tomáši Kopeckému. Za 2.866 Kč byla provedena úhrada
předplatného pro webovou adresu www.nedvezi.eu. Také jsme provedli podzimní dosadbu na trojúhelníku.

5.4 Návrh akcí pro rok 2025
Z kulturních akcí plánujeme udržet tradiční Velikonoční dílničky, čarodějnice, Nedvězské slavnosti, lampionový
průvod, kytici k památníku, odchod vojsk a rozsvícení stromu včetně Mikuláše.
Z investic bychom v roce 2025 rádi dokončili úpravu povrchů spojovací uličky Jilemnického/Prašná. Zvažujeme
možnost úprav zeleného pásu u Jednoty, včetně nákupu ozdobných Vánočních prvků. Budeme pokračovat ve
výsadbě zeleně na trojúhelníku i na cyklostezce. Rádi bychom osadili ovocnými stromy městský pozemek p.č.
367/9, v této věci probíhá jednání. Také bychom rádi opravili naši kapli.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 12 / 2024

Datum schválení zápisu: 04. 12. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Ověřil/a:
Ovečková Alena


